
                  

                                 

 

 
 

Fremmødte: 
Afbud: Mie, Rikke, Maria, Mads, Anne Louise,   
Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag) 

5 min. 

Referatet er godkendt. 

2. Høring: Budget 2024 (Bilag) 

20 min. 

-Der skal findes 10,8 millioner på driften på Børn 
og unge området. 
-Der holdes fast i minimumsnormeringer i 
institutionerne. 
-Udbedringer af fysiske rammer samt fysiske 
læringsmiljøer på skolerne.  
-Kommunalt har vi store udgifter på visitationer og 
der er et ønske om at arbejde mere forebyggende 
i andre rammer. Kan vi påpege det. 
-Vi kan ikke lave flere effektiviseringer.  

3. Høringer: 

- Specialkørsel (Bilag) 

- Modtagelsesklasser (Bilag) 

20 min. 

-Vi har en lille afdeling under Djurslandskolen som 
styrer vores specialkørsel. 
-Hvis vi sender kørslen i udbud igen, så bliver det 
dyrere og det er ikke lige så velfungerende. 
-Lige nu opleves det at fungere godt med god 
fleksibilitet. 
-Vi har to busser til pædagogisk kørsel som vi kan 
risikere at miste. 
Modtagerklasser: 
Normalt har vi en indskolingsklasse, en 
mellemtrins klasse samt udskolingsklasse. De nye 
modeller handler om at indskrive eleverne i 
almenklasserne fra start. 
-Der er enighed om model 3 med fokus på at der 
tilføres ressourcerne ude i klasserne. 

4. Søren Kanne-skolen under økonomisk 

administration 

- Handleplan – gennemgang og drøftelse 

20 min. 

-Vi har for mange elever på specialområdet og vi 
skal reducere med to elever pr. år. 
-Vi har fået lov til at optø alt, hvad der er at hente 
økonomisk på børn og unge området. 
-Vi har iværksat forskellige tiltag (se bilag) 
-Vi skal spare to fulde lærerstillinger på SKS i 2024. 

Bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 7/9 kl. 17.00 - ca. 19.00 
På afd. Østre 



                  

                                 

 

-Vi skal spare på vikartimer og sender elever hjem 
efter kl. 13. 
-Vi kan være nødt til at lukke kantinen. Vi risikerer, 
at eleverne forlader matriklen og køber usund 
mad samt giver uro i byen. 
-Kan vi overveje levering til de andre afd. med 
hjælp fra frivillige. Eller samarbejdsaftale med 
gymnasiet. Vi undersøger mulighederne. 
-Der skal spares to lærerstillinger og derfor opslås 
AKT stillingerne ikke. 

5. Blå mandag 2024 

Forslag til ændring af blå mandag til blå fredag 

– drøftelse 

- Enten blå mandag d. 22. april eller blå 

fredag d. 26. april 

10 min. 

-Argumentet er, at det er lettere at finde 
aktiviteter på en fredag. 
-Skolen oplever at børnene er meget trætte 
tirsdag og fraværende mandag efter deres 
konfirmation. 
-Forældrehenvendelser omkring datoen grundet 
forsk. Konfirmationsdatoer (bl.a. Enslev kirke) 
-Der er enighed om, at Jacob spørger forældrene 
på 7. årg., og herefter træffer en beslutning. 

11 Evaluering af bestyrelsens sammensætning 

(Bilag) 

10 min. 

-Hver afdeling skal min. have en repræsentant. De 
fem andre repræsentanter vælges på tværs. 
-Vigtigt at der er plads til de som forældre der 
gerne vil. 
-Positivt at der er en formand med for elevrådet. 
-Ønske om deltagelse med en fra fritidsområdet 
og en fra ungdomsuddannelserne. 

12 Den gode historie 

- Hvem har den gode historie? 

10 min. 

-Børnene på Østre er nu inviteret ind i haven og se 
hønsene som vi tidligere har fået klager omkring.  
-God OL dag på Søndre. 
-Positivt med stor 0.kl på Toubro.  
-Godt med skolepatruljen, men svært med 
forældre som ikke overholder færdselsregler. 
Medarbejderne er gode til at stille sig ud og 
hjælpe. 
-Succes med gratis teater på Toubro. 

13 Nyt fra skolen 

10 min. 
-Ansættelse af ny afdelingsleder på Søndre. 
-Ny Tarzanbane på Østre 
-Mobbeliste udsendt på 7.årg. som har krævet 
hurtig handling fra ledelsen og personalet. Der er 
nu ro på. 

11 Evt. 

5 min. 

 

Husk afbud 
Punkter til næste møde: Kantinen, afskaffelse af begrebet ”specialklasse”, 



                  

                                 

 

 


